

Future International School 2025-2026

Tardy Policy

A student is considered tardy when entering the school after the bell rings. All students must report to school by 7:30 AM, Monday through Friday. The gates will close promptly at 7:40 AM, Monday through Thursday, and at 7:35 AM on Fridays. In accordance with UAE education requirements, students must be present for the Quran recitation and the National Anthem.

Students arriving after 8:00 AM will not be allowed into the school without a legal notice from the courts or a doctor's excuse.

If a child has a morning appointment, a doctor's excuse must be provided upon arrival to gain entry to the school. Students will not be dismissed after 1:45 PM. It is recommended to schedule appointments after school hours whenever possible. Parents should pick up their children only at the end of the school day, except in legitimate emergencies.

Students will be dismissed from the Playground Area only, not the reception.

1st Tardy: Verbal and written warning #1 issued by the supervisor and documented in the student's school record.

2nd Tardy: Verbal and written warning #2 issued by the supervisor and documented in the student's school record.

3rd Tardy: Verbal and written warning #3 issued by the supervisor and documented in the student's school record, contacts the parent, and assigns one (1) hour of afterschool detention. If the student doesn't attend detention, they will be suspended one (1) day out of school.

4th Tardy: The supervisor will issue a written warning #4 and assign two (2) hours of after-school detention, and notify the parent. If the student doesn't attend detention, they will be suspended for two (2) days out of school.

5th Tardy: The supervisor will issue a written warning #5, which will be documented in the student's school record, and notify the parent. The student will be suspended for two (2) days out of school.

6th Tardy: The Supervisor will issue written warning #6, which will be documented in the student's school record, and notify the parent to schedule a mandatory parent conference. If the parent does not

attend the conference, the student will be suspended from school until the parent participates in the conference.

7th Tardy: The supervisor will issue written warning #7, which will be documented in the student's school record, and notify the parent. The student will be suspended for three (3) days out of school.

8th Tardy: The supervisor will issue written warning #8, which will be documented in the student's school record, and notify the parent. The student will be suspended for five (5) days out of school.

9th Tardy: The student will be referred to the Discipline Committee to determine appropriate consequences, ranging from a 5-day suspension to expulsion from the school. The supervisor contacts the parent and invites them to the Discipline Committee meeting to discuss the results.

مدرسة المستقبل الدولية سياسة التأخر عن الحضور الصباحي

يُعتبر الطالب متأخراً عند دخوله المدرسة بعد قرع الجرس. يجب على جميع الطالب الحضور إلى المدرسة في موعد أقصاه

الساعة 7:30 صباحاً من الإثنين إلى الجمعة. سيتم إغلاق البوابات في تمام الساعة 7:40 صباحاً من الإثنين إلى الخميس،

و7:35 صباحاً يوم الجمعة.

وفقاً دائرة التعليم والمعرفة في دولة الإمارات، يجب أن يكون الطالب حاضرين أثناء تلاوة القرآن الكريم وعزف النشيد ا لمتطلبات

الوطني. لن يُسمح بدخول الطالب الذين يصلون بعد الساعة 8:00 صباحاً إلى المدرسة إل في حال تقديم عذر قانوني أو عذر طبي

موثق. إذا كان لدى الطالب موعد صباحي، يجب تقديم تقرير طبي عند الوصول إلى المدرسة للسماح له بالدخول.

لن يُسمح بخروج الطالب بعد الساعة 1:45 ظهراً، ويُنصح بجدولة جميع المواعيد خارج أوقات الدوام المدرسي كلما أمكن ذلك.

يجب على أولياء الأمور استئالم أبنائهم في نهاية اليوم الدراسي فقط، ما لم تكن هناك حالة طارئة مشروعة. يتم استئالم الطالب من

الساحة فقط، وليس من منطقة الاستقبال.

الإجراءات التأديبية لتكرار التأخر:

• التأخر الأول: إنذار شفهي وإنذار كتابي أول من المشرف، يُوثق في سجل الطالب.

• التأخر الثاني: إنذار شفهي وإنذار كتابي ثاني من المشرف، يُوثق في سجل الطالب.

• التأخر الثالث: إنذار شفهي وإنذار كتابي ثالث من المشرف، يُوثق في سجل الطالب، ويتم التواصل مع ولي الأمر، ويُكلف

الطالب بساعة (1) من الاحتجاز بعد الدوام. إذا لم يحضر الطالب، يُفصل ليوم واحد خارج المدرسة.

• التأخر الرابع: إنذار كتابي رابع من المشرف، يُكلف الطالب بساعتين (2) من الاحتجاز بعد الدوام، ويتم إبلاغ ولي الأمر.

إذا لم يحضر الطالب، يُفصل لمدة يومين خارج المدرسة.

• التأخر الخامس: إنذار كتابي خامس من المشرف، يُوثق في سجل الطالب، ويتم إبلاغ ولي الأمر. يُفصل الطالب لمدة

يومين خارج المدرسة.

• التأخر السادس: إنذار كتابي سادس من المشرف، يُوثق في سجل الطالب، ويتم إخطار ولي الأمر لتحديد موعد اجتماع إلزامي. إذا لم يحضر ولي الأمر، يُفصل الطالب عن الدراسة حتى يتم الاجتماع.

• التأخر السابع: إنذار كتابي سابع من المشرف، يُوثق في سجل الطالب، ويتم إخطار ولي الأمر. يُفصل الطالب لمدة ثلاثة (3) أيام خارج المدرسة.

• التأخر الثامن: إنذار كتابي ثامن من المشرف، يُوثق في سجل الطالب، ويتم إخطار ولي الأمر. يُفصل الطالب لمدة خمسة

(5) أيام خارج المدرسة.

• التأخر التاسع: يُحال الطالب إلى لجنة الانضباط لتحديد العقوبة المناسبة، والتي قد تتراوح بين فصل لمدة خمسة (5) أيام

وحتى الفصل النهائي من المدرسة. سيتواصل المشرف مع ولي الأمر ويدعوه لحضور اجتماع اللجنة لمناقشة النتائج